

The Baptist Tabernacle of Los Angeles

1329 South Hope Street, L.A. Civic Center

Mailing Address:
P. O. Box 15308
Los Angeles, CA 90015
Phone: (213) 744-9999

E-mail: rhymerjr@sbcglobal.net
www.sermonsfortheworld.com
www.baptisttabernacle.com



Dr. R. L. Hymers, Jr.
Senior Pastor

Dr. Christopher L. Cagan
Associate Pastor

Dr. Kreighton L. Chan
Assistant Pastor

ឆ្នាំ ២០១៧

ជូនចំពោះមិត្តជាទីស្រឡាញ់៖

«ប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ខ្ញុំបាន សរសេរេបញ្ចប់សៀវភៅមួយដែលប្រាប់រឿងនៃការជីវិតរបស់ខ្ញុំមានចំណងជឿថា «ចូរប្រឆាំងនឹងការក៏យខ្លាចទាំងអស់»។ ក្នុងចំណោមអ្នកដែលសរសេរសៀវភៅខ្ញុំគឺលោកបណ្ឌិត ប៉េប ជោនស៍ ដែលហៅខ្ញុំថា «ហោរាម្នាក់»។ លោកបណ្ឌិត ប៊ីល ម៉េរដ៍ជាអនុប្រធាននៅប៊ីប៊ីអេហ្វអាយបានប្រសាសន៍ថា «លោកហាយមើសគឺជាជានិយែលនៅសម័យនេះ»។ ហើយលោកបណ្ឌិត ហើប៊ីត រោឡីងដ៍ជាកូនប្រុសព្រឹទ្ធបាព្យលោកបណ្ឌិត យ៉ូហាន រោឡីងនៅប៊ីប៊ីអេហ្វ ហើយជាមេនៅរោឡីង រោឡីងដ៍ស៊ីនបានហៅខ្ញុំថា «ជនជាតិអាមេរិកដើមកំណើត»។ ចក្ខុវិស័យពីអនាគត! ជីវិតរបស់គាត់បង្ហាញពីចំណង់ចិត្តដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្ស»។ លោកបណ្ឌិត ណៀល រៀងដ៍ជាប្រធានសាកលវិទ្យាល័យឡូអិសសាណាបាទីស្ទបានប្រសាសន៍ថា «វាជាសៀវភៅដ៏ជក់ចិត្ត ហើយជួយដម្រេញចិត្តអំពីបុរសក្លាហានម្នាក់»។ អ្នកផ្សាយព័ត៌មានលោកបណ្ឌិត ជោន ប៉េយស៍ប្រសាសន៍ថា សៀវភៅ «ចូរប្រឆាំងនឹងការក៏យខ្លាចទាំងអស់»គួរតែត្រូវបានអានដោយមនុស្សទាំងអស់ មិនត្រឹមតែគ្រូអធិប្បាយតែប៉ុណ្ណោះឡើយ។ លោកហាយមើសជាគំរូដល់មនុស្សទាំងអស់...រឿងរបស់គាត់បង្ហាញពីហេតុការណ៍សំខាន់បំផុតនៅសម័យនេះ (ចិត្តក្លាហាន ការប្តេជ្ញាចិត្ត និងចរិតលក្ខណៈ)។ លោកបណ្ឌិត អេដ ដើវ៉ាចូ ដ៍ជាបេសកជនទៅប្រទេសឥណ្ឌូនេស៊ីបានប្រសាសន៍ថា «ខ្ញុំសូមផ្តល់អនុសាសន៍យ៉ាងខ្ពង់ខ្ពស់ចំពោះសៀវភៅនេះ។ នៅពេលព្រះគង់ជាមួយមនុស្សម្នាក់ នោះគាត់មិនអាចចុះចាញ់បានឡើយ។ លោកបណ្ឌិត ហាយមើសគឺជាវីរៈបុរសដែលបានរួចជីវិតពីសង្គ្រាមស្លាប់មនុស្សជាច្រើន»។

លោកយ៉ូហាន សាំយ៉ូអែល ខាហ្គិនគឺជាកូនប្រុសរបស់គ្រូជំនួយរបស់យើងឈ្មោះលោកបណ្ឌិត គ្រីស្តោហ្វៀ អិល ខាហ្គិនប្រពន្ធគាត់ឈ្មោះ ដូដ៍ត ខាហ្គិន។ លោកយ៉ូហានគឺជាអ្នកបម្រើព្រះកំពុងហ្វឹកហាត់ ដែលធ្វើជាអ្នកជំនួយការរបស់ខ្ញុំ។ រឿងដ៏សំខាន់បំផុតមួយដែលបានកើតឡើងក្នុងក្រុមជំនុំជាការថ្វាយខ្លួនរបស់ព្រះលោកយ៉ូហានដើម្បីប្រកាសដំណឹងល្អ។ ឥឡូវនេះគាត់បន្តរៀនជា «និស្សិតក្នុងសាកលវិទ្យាល័យថាលបូតស្តូលស៊ីអាឡូដ៍»។ យ៉ូហានបានសរសេរសេចក្តីផ្តើមចំពោះដ៏វិប្បដិសន្ធិរបស់ខ្ញុំ។ គាត់ប្រាប់ថា «លោកបណ្ឌិត ហាយមើសមានគំនិតសម្រាប់ការលះបង់ចំពោះព្រះគ្រីស្ត និងចំពោះក្រុមជំនុំដែលដូចជាអ្នកអត្តពលកម្មដែលល្បីល្បាញ កងទាហានដ៏ខ្លាំងខ្លាខាងគោលនយោបាយ និងដូចជាអ្នកដែលមានជ័យជំនះ។ នៅវ័យ៧៧ឆ្នាំទាំងមានជំងឺមហារីក (ស្ថិតក្នុងការប្រសើរឡើង) និងការខ្សោយកម្លាំងដោយសារការចាក់ថ្នាំ មនុស្សភាគច្រើនបានចូលនិវត្តន៍រួចហើយ។ ប៉ុន្តែលោកបណ្ឌិត ហាយមើសច្បាំងសម្រាប់ក្រុមជំនុំយើង និងសម្រាប់ព្រះ! ខ្ញុំធ្លាប់បានឃើញគាត់ដើរអូសជើងទៅកាន់តុអធិប្បាយដើម្បីអធិប្បាយ។ ថ្វីបើគាត់ពិបាកគេងពេលយប់ ដឹងពិបាកទ្រគាត់ ហើយក្រពះមានកំណាត់ក្តី គាត់ឈរយ៉ាងមាំនៅតុអធិប្បាយ ដោយសារព្រះគ្រីស្តចម្រើនកម្លាំងដល់គាត់។ ហើយតើគាត់អធិប្បាយតាមរបៀបណា? ដូចជាសត្វតោ! សេចក្តីអធិប្បាយទន់ខ្សោយបំផុតរបស់គាត់មានកម្លាំងខ្លាំងជាងសេចក្តីអធិប្បាយស្ទើរតែទាំងអស់ដែលអ្នកលឺនៅកន្លែងផ្សេង! នោះគឺជាមូលហេតុដែលគ្រូគង្វាលពាសពេញពិភពលោកអធិប្បាយមេរៀនរបស់គាត់នៅតុអធិប្បាយរបស់គេ។ សព្វថ្ងៃនេះសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយរបស់លោកបណ្ឌិត ហាយមើសត្រូវបានបកប្រែក្នុងភាសាចំនួន៣៦។ ឥឡូវនេះសេចក្តីអធិប្បាយរបស់គាត់ត្រូវបានព្រះប្រើដោយមានឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងនៅលើពិភពលោកទាំងមូល។ ឆ្នាំមុន មនុស្សចំនួន១.៥លាននាក់ស្ថិតក្នុងប្រទេស២១៨

បានអានសេចក្តីអធិប្បាយរបស់គាត់ មើលវីដេអូរបស់គាត់ ហើយត្រូវបានជួយលើកទឹកចិត្តដោយសារការអធិប្បាយរបស់គាត់ តាមគេហទំព័រ www.sermonsfortheworld.com ។ រឿងនោះជីវិតរបស់លោកបណ្ឌិត ហាយមើសនឹងជួយជម្រុញអ្នកឲ្យរស់នៅ សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ ដ្បិតគាត់បានស្រឡាញ់ព្រះខ្លាំងណាស់ ហើយបម្រើទ្រង់ដោយស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តណាស់ដែលលោក បណ្ឌិត ហាយមើសមានកម្លាំងជាច្រើនឡើងវិញក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានអាទិត្យមុន។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថា ជំងឺមហារីករបស់គាត់នឹងមិនកើត មកវិញទៀត ហើយគាត់នឹងរស់នៅបានច្រើនឆ្នាំទៀត»។

លោកបណ្ឌិត រ៉េបប៊ីត អីល សាំមេដែលត្រូវបានស្គាល់ជាគ្រូអធិប្បាយជាតិម្នាក់ និងជាអ្នកបោះពុម្ពផ្សាយដ៏យូរនៅ «ដីប៊ី ប្លីខោល អែវីនដៃឡើស»បានប្រសាសន៍ថា «ខ្ញុំសូមកោតសរសើរបុរសដែលស្ម័គ្រចិត្តឈរសម្រាប់សេចក្តីពិត ទោះបីគាត់ត្រូវ បានប្រឈមមុខបញ្ហាជាច្រើនក៏ដោយ។ លោករ៉េបប៊ីត ឡែស្ទី ហាយមើស ជេអោគីគ្រីស្ទានដែលជាអ្នកបម្រើព្រះគ្រីស្ទ!» **កិត្តិយសជាប់ខ្ញុំទាំងអស់ ជំនឿដ៏ខ្លាំងនៃអ្នករបស់អ្នកដែលបានឆ្លងកាត់ខ្ញុំ** ២០១៥ ទំព័រ ១០៤, ១០៥)។ អ្នកអាចកម្មវិធីប្រវត្តិ របស់ខ្ញុំ **ចូរប្រឆាំងនឹងការកើនឡើងទាំងអស់** ដោយសារការទូរស័ព្ទទៅកាន់លោកបណ្ឌិត គ្រីស្តោផ្លេ អីល ខាហ្គិន (៣២៣)៧៣៥- ៣៣២០ បន្ទាប់ពីសៀវភៅចេញមកក្នុងរដូវផ្ការីកនៅឆ្នាំ២០១៨។

លោកណូអេ សោងគឺជាបុរសវ័យក្មេង១ម្នាក់ទៀតក្នុងក្រុមជំនុំយើងដែលត្រូវបានត្រាស់ហៅឲ្យអធិប្បាយ។ គាត់កំពុង បង្ហើយសញ្ញាបត្រនៅមហាវិទ្យាល័យរបស់គាត់ ហើយបន្ទាប់មកនឹងចូលរៀនមហាវិទ្យាល័យព្រះគម្ពីរ។ លោកណូអេនឹងធ្វើជាអ្នក ជំនួយដល់លោកយ៉ូហាន ខាហ្គិននៅពេលដែលលោកយ៉ូហានទទួលជោគជ័យក្នុងនាមជាគ្រូគង្វាលនៅក្រុមជំនុំយើង ហើយក្លាយ ជាអ្នកមានតំណែងជាគ្រូគង្វាល។ លោកណូអេ និងយ៉ូហានជាគ្រូអធិប្បាយវ័យក្មេងដ៏ឆ្លើមទាំងពីររូប។ នៅដើមឆ្នាំនេះ លោកណូអេ បានអធិប្បាយក្នុងប្រទេសឥណ្ឌូនេស៊ី និងក្នុងប្រទេសចិន។ លោកយ៉ូហានបានអធិប្បាយក្នុងសាធារណៈរដ្ឋដូមីនីខិន និងក្នុងការ ប្រជុំធំបែបផ្សាយដំណឹងល្អលើកនៅប្រទេសឥណ្ឌូណា។ លោកយ៉ូហាន និងណូអេនឹងធ្វើដំណើរជាមួយលោកបណ្ឌិត ខាហ្គិនទៅ កាន់ប្រទេសអាហ្វ្រិក គេនឹងអធិប្បាយក្នុងប្រទេសយូហ្គែនដា ខែនយ៉ា និងវ៉ែនដានៅដើមឆ្នាំក្រោយក្នុងខែមករា។

យើងបានបន្ថែមភាសាម៉ារតី (ភាសាទៀតរបស់ប្រទេសឥណ្ឌូណា) និងភាសាក្រេអូល (ភាសានៅហាយតាយ) នៅដើមឆ្នាំ នេះ។ ដូចនេះសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយៗឥឡូវបកប្រែក្នុងភាសាចំនួន៣៦តាមគេហទំព័រទំព័ររបស់យើង។

ប្រពន្ធខ្ញុំអ៊ីលីណា និងខ្ញុំបានធ្វើខួបអាពាហ៍ពិពាហ៍ទី៣៥ឆ្នាំក្នុងខែកញ្ញា។ ប្រពន្ធខ្ញុំទទួលខុសត្រូវមនុស្សវ័យក្មេងនៅក្នុង ក្រុមជំនុំយើង។ នាងធ្វើការយ៉ាងអស្ចារ្យក្នុងការបង្រៀនពួកគេ។ ប្រពន្ធខ្ញុំគឺជាអ្នកបម្រើព្រះដែលឆ្លងវប្បធម៌ដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលខ្ញុំ ធ្លាប់បានស្គាល់ ដ្បិតកូនសិស្សស្រីរបស់គាត់កាត់ច្រើនជាជនជាតិអាស៊ី ហើយអ៊ីលីណាជាជនជាតិហ្គោម៉ែម៉ាឡា!

កូនប្រុសខ្ញុំរ៉េបប៊ីត និងយ៉ូហានវេស្តជួយខ្ញុំច្រើនណាស់ក្នុងក្រុមជំនុំយើង។ ក្នុងខែកុម្ភៈ ចៅស្រីរបស់យើង សារ៉ានឹងកើតមក សម្រាប់កូនប្រុសខ្ញុំរ៉េបប៊ីត និងប្រពន្ធគាត់ជីន។ កូនស្រីទីមួយរបស់គេ ហាណាឥឡូវជិតអាយុ២ឆ្នាំហើយ។ នាងចេះដើរ និងចេះ និយាយរួចហើយ នាងជាក្មេងដ៏អស្ចារ្យដែលចូលចិត្តបើកខ្ញុំនៅពេលណាដែលខ្ញុំជួបនាង! នាងធ្វើឲ្យចិត្តខ្ញុំច្រៀងដោយអំណរ!

ក្នុងខែវិច្ឆិកា ខ្ញុំបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឲ្យមនុស្សវ័យក្មេង១៣នាក់ ពួកគេ៣នាក់ត្រូវបានសង្គ្រោះចេញពីលោកីយ ឈ្មោះគេ ជានី ខាឡូស ធីម៉ូថ ចាន់ យ៉ូសែប ហ្គោង ជូដី លី ចូម៉ាស ឡុង យ៉ូហានណា ចូកាម៉ូតូ មីង រ៉ូ ថោម សៀ ជាស័សីកា យីន អាយ៉ាកូ សាប៉ាឡាហ្គា អាឡីសៀ សាខាមីសិន ជេសី សាខាមីសិន និងបាយវ័យង សោង។ អ្នកអាចដឹងដោយឈ្មោះរបស់គេថា នេះគឺជាក្រុម គ្រីស្ទានវ័យក្មេងដែលឈ្មោះផ្សេងៗគ្នា។ យើងមានមោទនភាពខ្លាំងដោយសារយើងមានក្រុមមនុស្សចំនួន២០ជនជាតិខុសៗគ្នា ក្នុងនាមជាសមាជិកក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងនៅចំពាក់កណ្តាលទីក្រុងឡូសអង់ចាឡូស។ នៅក្នុងខែវិច្ឆិកាយើងក៏បានចាត់តាំង បុរសវ័យក្មេងចំនួន៥នាក់ដើម្បីធ្វើជាគ្រូជំនួយ - អ៊ីរ៉ុន យ៉ែនសី ខូ ជោង លី ជែក ណោន ណូអេ សោង និងយ៉ូហាន សាំយ៉ូអែល ខាហ្គិន។ តាមគំរូក្រុមជំនុំដើមដំបូង លោកយ៉ូហានត្រូវបានចាត់តាំងឲ្យធ្វើជាគ្រូជំនួយមុនពេលគាត់ត្រូវបានចាត់តាំងឲ្យធ្វើជាគ្រូ គង្វាល នៅពេលគាត់រៀនចប់មហាវិទ្យាល័យក្នុងរយៈពេលពីរបីឆ្នាំខាងមុខ ហើយត្រូវបានប្រគល់តំណែងឲ្យធ្វើជាគ្រូគង្វាលនៅក្រុម ជំនុំរបស់យើង។ យ៉ូហានអធិប្បាយសម្រាប់មនុស្សវ័យក្មេងជាច្រើនដែលមកលេងយើងរាល់សប្តាហ៍ស្ទើរតែរាល់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ គាត់ គឺជា «កូនប្រុស»របស់ខ្ញុំក្នុងព័ន្ធកិច្ច។ សូមមើលសេចក្តីអធិប្បាយរបស់គាត់ក្នុងវីដេអូតាមគេហទំព័ររបស់យើង(www.sermonsfortheworld.com)។ ខ្ញុំនឹងបន្តអធិប្បាយរាល់ល្ងាចថ្ងៃអាទិត្យ និងរាល់ល្ងាចថ្ងៃសៅរ៍ដរាបណាខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

ឆ្នាំក្រោយយើងនឹងប្រារព្ធខួបទី៦០ឆ្នាំក្នុងព័ន្ធកិច្ច! ខ្ញុំពិបាកជឿថា ខ្ញុំបានអធិប្បាយដំណឹងល្អរយៈពេល៦០ឆ្នាំហើយ។ ឥឡូវនេះ ជំងឺមហារីករបស់យើងបានប្រសើរឡើងវិញ។ សូមអធិស្ឋានកុំឲ្យវាឡើងវិញ រហូតដល់ខ្ញុំប្រារព្ធខួបទី៧០ឆ្នាំ ដោយបានអធិប្បាយ

ហើយធ្វើជាគ្រូគង្វាលជាមួយលោកយ៉ូហាន និងលូអេនៅក្នុងក្រុមជំនុំដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង! ប្រពន្ធខ្ញុំគឺជាដៃគូរបស់យើងក្នុងព័ន្ធកិច្ច។ នាងធ្វើការជាមួយខ្ញុំរាល់ថ្ងៃ កាលយើងជួយមនុស្សវ័យក្មេងចេញពីលោកីយនៅចំពាក់កណ្តាលទីក្រុងឡូសអង់ចាឡែស ដ៏ធំហើយ អាក្រក់នេះ។ ហើយបើគ្មានគ្រូជំនួយរបស់ខ្ញុំលោកបណ្ឌិត គ្រីស្តាផ្លែរ អីល ខាហ្គិនទេ នោះការទាំងអស់នេះមិនអាចទៅរួចឡើយ។ ខ្ញុំ ក៏ត្រូវតែសរសើរលោកបណ្ឌិត ក្រេងចូន អីល ចាន់ អ្នកស្រី អ៊ីម៉ា សាឡាសា និងគ្រូជំនួយ ថែមទាំងអ្នកបកប្រែរបស់យើងទាំងអស់ បើគ្មានពួកគេទាំងអស់នេះ នោះព័ន្ធកិច្ចនេះមិនអាចទៅរួចឡើយ។

យើងបានប្រារព្ធបុណ្យចូលឆ្នាំចិននៅខែមករា ២៩។ លោកលូអេ សោងបានអធិប្បាយក្នុងកម្មវិធីពេលព្រឹក ហើយលោក បណ្ឌិត ក្រេងចូន អីល ចាន់បានអធិប្បាយពេលល្ងាច។ ខ្ញុំបានយកគ្រួសារខ្ញុំទៅផ្ទះអ៊ីថូ វ៉ាឡាតា នៅប្រទេសមិចស៊ិកូសម្រាប់វិស្សម កាលក្នុងខែមេសាជាមួយកូនប្រុសខ្ញុំ រ៉េប៊ីត ជីន ចៅហាណា កូនប្រុសខ្ញុំវ៉ែស្ត ម្តាយប្រពន្ធខ្ញុំឈ្មោះលីនដា អ៊ីលីណា និងខ្ញុំ។ វាជា ការសម្រាកដ៏ល្អ ហើយកក់ក្តៅ។ លោកបណ្ឌិត រ៉េប៊ីត អីល សាំមេដែលបានលាចាកលោកទៅនៅអាយុ៤៤ក្នុងខែធ្នូ ២០១៦ បាន ធ្វើឲ្យខ្ញុំភ្ញាក់ផ្អើលដោយសារការទុកសៀវភៅរបស់គាត់ទាំងអស់ដល់យើងដើម្បីលក់តាមគេហទំព័ររបស់យើង។ នេះគឺជាកន្លែងតែ មួយគត់ដែលអាចទិញសៀវភៅជាច្រើនរបស់លោកបណ្ឌិត សាំមេតាម www.sermonsfortheworld.com ។ សូមមើលការផ្សាយពាណិ ជ្ជកម្មលើទំព័រខាងមុខដែលមានផ្ទៃពណ៌ខ្មៅ។ យើងសង្កត់ធ្ងន់លើការរស់ឡើងវិញពីខែសីហាទៅក្នុងរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។ ខ្ញុំអធិប្បាយ ច្រើនជាង៤០ដងពីយប់មួយទៅយប់មួយ កាលព្រះបានយាងចុះមក ហើយសង្ឃឹមថាមានមនុស្សជាច្រើនបានប្រែចិត្ត និងអ្នកផ្សេង ទៀតត្រូវបានស្តារឡើងវិញ។ នេះជាឆ្នាំទីពីរដែលព្រះយាងចុះមក ហើយប្រទានពរក្រុមជំនុំយើងជាមួយពេលដ៏លំហើយ។ យើង កំពុងអធិស្ឋានសុំឲ្យមានការរស់ឡើងវិញថែមទៀតនៅឆ្នាំក្រោយ! កូនប្រុសរបស់លោកបណ្ឌិតចាន់ឈ្មោះដីម៉ូថេបានក្លាយជាបេក្ខជន ខាងគ្រូជំនួយ ហើយបានអធិប្បាយមេរៀនដ៏ពេញដោយអំណាចនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យក្នុងពិធីបុណ្យជនជាតិចិននៅពាក់កណ្តាលរដូវ ស្លឹកឈើជ្រុះនៅខែតុលា ៨។ ខ្ញុំកំពុងគ្រោងដើម្បីចាប់ផ្តើមសរសេរសៀវភៅមួយពីប្រធានបទនៃការរស់ឡើងវិញនៅឆ្នាំក្រោយ បន្ទាប់ ពីជីវិតរបស់ខ្ញុំត្រូវបានបោះពុម្ពផ្សាយ។ សូមជួយអធិស្ឋានសម្រាប់គម្រោងនេះ។

ស្តែកគឺជាថ្ងៃថ្លែងអំណរគុណ។ ប្រពន្ធខ្ញុំបានអញ្ជើញច្រើនជាង៤០នាក់មកផ្ទះយើងដើម្បីប្រារព្ធបុណ្យនេះ។ យើងអធិស្ឋាន ថា ព្រះគ្រីស្តនឹងមានវត្តមាននៅក្នុងគ្រួសាររបស់អ្នកនៅអំឡុងរដូវល្អអែលដ៏ស្រស់ស្រាយ ហើយពេញដោយអត្ថន័យនេះ។ សូមព្រះ ប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។



លោកតាហាយមើស៍ និងចៅស្រីដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់គាត់ ហាណា!

ជាទីគោរពយ៉ាងខ្ពង់ខ្ពស់ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ

R. L. Hymers, Jr.

R. L. Hymers, Jr.,
D.Min., Th.D., Litt.D.
កីលីពី ៤:១៣

សូមស្វែងរកមូលហេតុដែលគ្រូគង្វាលចំនួន១សែន២ម៉ឺននាក់បាន មើលគេហទំព័ររបស់យើងកាលពីឆ្នាំមុន។ វាផ្តល់ជូនសេចក្តីអធិប្បាយ សរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយរាប់រយនៅក្នុងកាសាចំនួន៣៦ និងវីដេអូក្នុងកាសាចំនួន៣។ សូមចែកមើលសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរ ដោយដៃ បើសិនជាអ្នកជាគ្រូអធិប្បាយដូចខ្ញុំដែលយូរម្តង «ជាប់គាំង»សម្រាប់សេចក្តីអធិប្បាយ។ ប្រហែលជាមានមនុស្សចំនួន ១លាន៥សែននាក់(រួមទាំងគ្រូអធិប្បាយ១សែន២ម៉ឺននាក់)ត្រូវបាន ជួយពួកគេនៅឆ្នាំនេះតាមគេហទំព័រ



អ្នកស្រីអាវ៉ែដូនដូ វ៉ែស្ត អ្នកស្រីហាយមើស វ៉ែប៊ីត ឡែស្ទីកំពុងកាន់
ទារកហាណា ជីនហាយមើស(ប្រពន្ធរបស់វ៉ែប៊ីត)ជាមួយលោកបណ្ឌិត
ហាយមើសស្ថិតនៅកន្លែងទទួលភ្ញៀវក្នុងសណ្ឋាគារនៅផ្ទះអើចូ វ៉ែឡាថា មីកសិកូ។



លោកបណ្ឌិត ហាយមើសមើលទៅដូចភ្ញាក់ផ្អើល
ពេលឃើញនំខែកនៅថ្ងៃខួបកំណើតអាយុ៧៥ឆ្នាំ



លោកបណ្ឌិត ហាយមើសធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកដល់កញ្ញាបាយយ៉ាង សោង។



លោកបណ្ឌិតហាយមើសកំពុងជូនគម្ពីរស្តោហ្វៀលដល់
មនុស្សគ្រប់រូបៗដែលបានទទួលពិធីជ្រមុជទឹក។

គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយៗរាប់រយក្នុងភាសាអង់គ្លេស និងភាសា
ចំនួន៣៥ផ្សេងទៀតតាម WWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM ។ សូមមើលគេហទំព័ររបស់ក្រុមជំនុំ

យើងផងដែរតាម WWW.BAPTISTTABERNACLE.COM ។



ហាណា ហាយមើសជាមួយតាទូតរបស់នាង
វ៉ាហ្សឺអែល ពីហូតេម៉ាឡា!



គ្រូជំនួយដែលត្រូវបានចាត់តាំងថ្មី(ជួរមុខ)
និងសមាជិកថ្មីដែលបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកថ្មី(ជួរក្រោយ)



ខ្ញុំបកំណើតអ្នកស្រីហាយ មើស។ លោកបណ្ឌិតហាយមើសកំពុងបញ្ជាក់
នំខែកថ្ងៃខ្ញុំបកំណើតដល់ចៅហាណា



លោកបណ្ឌិត ហាយមើស និងអ្នកស្រីហាយមើស

គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយៗរាប់រយក្នុងភាសាអង់គ្លេស និងភាសា
ចំនួន៣៥ផ្សេងទៀតតាម WWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM ។ សូមមើលគេហទំព័ររបស់ក្រុមជំនុំ

យើងផងដែរតាម WWW.BAPTISTTABERNACLE.COM ។



លោកបណ្ឌិត ហាយមើស៍ជាមួយលោកយ៉ូហាន សាំយ៉ូអែល ខាហ្គិន និងគូដណ្តឹងគាត់ ជូលី ស៊ីវីឡាយ។



លោក វីស្តួន សោង ដ៏ជាអ្នកបកប្រែភាសាចិនដ៏អស្ចារ្យ (កណ្តាល) នៅម្ខាងម្នាក់ដោយយ៉ូហាន សាំយ៉ូអែល ខាហ្គិន(ឆ្វេង) និងណូអេ សោង (ស្តាំ)



លោកយ៉ូហាន សាំយ៉ូអែល ខាហ្គិនកំពុងអធិប្បាយនៅសាធារណរដ្ឋដូមីនីខ្លីក ជាមួយឪពុករបស់គាត់លោកបណ្ឌិត ខាហ្គិនកំពុងបកប្រែជាភាសាអេស្ប៉ាញ



លោកយ៉ូហានសាំយ៉ូអែល ខាហ្គិន កំពុងអធិប្បាយក្នុងអង្គប្រជុំក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា។

គេហទំព័ររបស់យើងផ្តល់ជូននូវសេចក្តីអធិប្បាយសរសេរដោយដៃតាមពាក្យមួយៗរាប់រយក្នុងភាសាអង់គ្លេស និងភាសា ចំនួន៣៥ផ្សេងទៀតតាម WWW.SERMONSFORTHEWORLD.COM ។ សូមមើលគេហទំព័ររបស់ក្រុមជំនុំ

យើងផងដែរតាម WWW.BAPTISTTABERNACLE.COM ។